

## 《单词百科:unpunished是什么意思?unpunished怎么发音?unpunished的解释和用法》

英语单词unpunished是什么意思?unpunished怎么读?unpunished怎么发音?大哲网为您整理了unpunished的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### unpunished怎么读

unpunished的读音:[ n p n t]

### unpunished的意思

1、adj.未受惩罚的;

### unpunished的近义词

- 1、easily adv.容易地;很可能;频繁地;
- 2、lightly adv.轻柔地;少许;漫不经心地;轻率地;

### unpunished的反义词

1、punished v.罚( punish的过去式和过去分词 );处罚;粗暴地对待;痛打;

### unpunished的双语例句

1、 He promised that the murder would not go unpunished .

他保证不会让凶手逍遥法外。

2、 The chief criminals shall be punished without fail, those who are accomplices under duress shall go unpunished and those who perform deeds of merit shall be rewarded.

首恶必办, 胁从不问, 立功受奖.

3、 The chief criminals shall be punished without fail, those who are accomplices under duress shall go unpunished and those who perform deeds of merit shall be rewarded.

首恶必办 , 胁从不问 , 立功受奖。

4、 It would be corrupting discipline to leave him unpunished.

不惩治他会败坏风纪.

5、 It would be corrupting military discipline to leave him unpunished.

不惩治他会败坏军纪.

6、 Those who acted under duress shall go unpunished.

胁从不问.

7、 Don't let an evildoer go unpunished.

不能纵虎归山.

8、 The heretical thought would be unpunished, unrepented, out of their reach for ever.

异端思想会不受到惩罚, 不得到悔改, 永远不让他们碰到.

9、 They could not let such an outburst go unpunished.

他们不会让你这么狂叫一声而不惩罚你的.

10、 The wicked should not go unpunished.

坏人不该不受处罚.

11、 In the past, defensive manoeuvres often went unpunished.

在过去, 这种防御性的行为经常不受任何惩罚.

12、 Would he forget the crime and let it go unpunished?

他会忘记罪行让这种罪行逃脱惩罚 吗 ?

13、 I'll settle with you for that action-it will not go unpunished.

你做那样的事,我要和你算帐——你那种行为是不会不受惩罚的.

14、 Their actions shall not go unpunished.

他们的行为必须收到惩处.

15、 I will settle with you for that action-It'shall not go unpunished.

为那件事我一定会报复你 —— 这事不能不受惩罚就过去了.

以上是大哲网为您整理的unpunished怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。  
查看更多关于unpunished的用法、unpunished的释义、unpunished的相关详情请点击  
: <https://dict.dazhe5.cn/unpunished>